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Edirne’de çöplerin konteyner yerine çevresine atılması kötü gö-
rüntüler oluşturmaya devam ediyor. Yeniimaret Mahallesi’nde bir 
konteynerin dışına atılan çok sayıda yatak ve çeşitli eşyalar pes de-
dirtti. Edirne Belediyesi, bir süre önce çöp konteynerlerine ya da 
çevresine eski eşya atanlar hakkında cezai işlem uygulanacağını 
açıklamıştı.  

Edirne’de Yeniimaret Mahallesi’nde bir çöp konteynerinin çev-
resine atılan çok sayıda yatak, battaniye ve çeşitli eşyalar, görüntü 
kirliliği oluşturdu. Sorumsuzca atılan eşyalar nedeniyle konteyner 
çevresinin adeta çöplüğe dönüşmesi, vatandaşlar tarafından tep-
kiyle karşılandı. 

 Edirne Belediyesi tarafından geçtiğimiz ay yapılan açıklama ile 
çöp konteynerlerine ya da çevresine eski ev eşyası ve çeşitli atık 
atanlar hakkında cezai işlem uygulanacağı belirtilmişti. 

Belediyenin açıklamasında, “İnşaat atıkları, eski ev eşyaları ve 
ağaç dalları bildirilmesi zorunlu atıklardır. Bu tür atıkları atan kişi-
ler tespit edilerek haklarında cezai işlem uygulanacaktır. Tüm va-
tandaşlarımızın, inşaat atıkları, moloz, iri katı atık (çamaşır maki-
nesi, buzdolabı, klozet, yatak, mobilya vb.) ve ağaç dallarını çöp 
konteynerlerine ya da çevresine atmamasını önemle rica ederiz " 
ifadeleri kullanılmıştı. Haber Seyide Esen 

Edirne’de 30 Ağustos Zafer 
Bayramı, Edirne Belediyesi ta-
rafından organize edilen coş-
kulu bir yürüyüşle kutlandı. Bu 
tarihi günün 102. yıl dönü-
münde, Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk’ün liderliğinde kazanı-
lan zaferin gururuyla Edirne 
halkı, bir kez daha Cumhuriyet 
ve bağımsızlık yolunda tek yü-
rek oldu. Edirne Belediye Baş-
kanı Av. Filiz Gencan Akın, 
tüm Edirnelilerin bağımsızlığa 
ve demokrasiye sahip çıkacağı-
nı vurgulayarak, “Bizim yolu-
muz Cumhuriyet’in yolu, bizim 
yolumuz Atatürk’ün yolu. Ne 
Mutlu Türk’üm diyene” dedi. 

Edirne Belediyesi, 30 Ağus-
tos Zafer Bayramı nedeniyle 
Fener Alayı düzenledi. Fener 
Alayına çok sayıda Edirneli ka-
tıldı. Şükrüpaşa İlkokulu önün-
de başlayan Fener Alayı, Ata-
türk Bulvarı boyunca devam 
etti. Edirneliler, ellerinde Türk 

bayrakları ve dillerinde “Yaşa-
sın Cumhuriyet”, “Mustafa Ke-
mal’in Askerleriyiz” sloganla-
rıyla yürüyüşe büyük destek 
verdi. Coşkulu kalabalık, zafe-
rin ruhunu ve gururunu bir kez 
daha yaşarken, yürüyüş Ata-
türk Anıtı’nda Saygı Duruşu ve 
İstiklal Marşı’nın okunmasıyla 

devam etti. Edirne Belediye 
Bandosu’nun eşlik ettiği bu an-
lamlı etkinlik, halkı duygulandı-
ran anlara sahne oldu. 

Edirne Belediye Başkanı 
Av. Filiz Gencan Akın, burada 

yaptığı konuşmada, bayramla-
rın her geçen gün coşkuyla kut-
lanmasının önemini vurguladı, 
her geçen gün bayramlara olan 
ilginin ve Cumhuriyete olan 
bağlığın daha da arttığını ifade 

etti. 
Tüm Edirne halkını büyük 

bir coşku ve heyecanla selam-
layan Edirne Belediye Başkanı 
Av. Filiz Gencan Akın, “Seçim 
kampanyası boyunca şunu 
söylemiştik, Edirne Cumhuri-
yetine sahip çıkacak, gencine 
sahip çıkacak, çocuklarına sa-

hip çıkacak,  kadınlarına sahip 
çıkacak, demiştik. Ne mutlu bu 
akşam büyük bir coşkuyla bu-
radayız. Hepiniz hoş geldiniz! 
Bu güzel şehirde, 30 Ağustos 
zaferimizin 102. yılını kutlar-
ken, hep birlikteyiz, hep bera-
beriz. Her geçen gün artan coş-
kumuzla, her geçen gün Cum-
huriyet’e olan inancımızla hep 
beraber oluyoruz, zaferimizi 
gururla kutluyoruz. Tek ve ebe-
di liderimiz Ulu Önder Mustafa 
Kemal Atatürk ve silah arka-
daşlarını saygı ve minnetle anı-
yoruz. Manevi huzurlarında 
saygıyla eğiliyoruz” dedi.   

Edirne Belediye Başkanı 
olarak, yegane amaçlarının ka-
dınlara, çocuklara ve gençlere 
sahip çıkmak olduğunu belir-
ten Belediye Başkanı Av. Filiz 
Gencan Akın, “Bu yolda azim 
ve kararlıkla yürümeye devam 
edeceğiz. Her geçen gün Cum-
huriyet’e ve Ulu Önder Musta-
fa Kemal Atatürk’ün ilke ve 
devrimlerine olan inancımız, 
artarak devam edecek.  Yeni 
nesillere bunun yolunu açmak, 
aktarmak da bizim en büyük 
sorumluluğumuz. Çünkü bizim 
yolumuz Cumhuriyetin yolu, 
bizim yolumuz Atatürk’ün yo-
lu. Ne Mutlu Türk’üm diyene. 
Zafer Bayramımız kutlu olsun. 
Bayramlarımızı her geçen gün 
daha büyük bir coşkuyla, daha 
büyük kalabalıklarla kutlaya-
lım. Bu gece burada sizlerle ol-
mak çok kıymetliydi. İnşallah, 
29 Ekim Cumhuriyet Bayra-
mı’nda da aynı coşkuyla, daha 
büyük kalabalıkla beraber ola-
cağız.  30 Ağustos Zafer Bayra-
mımızı kutluyor, Ulu Önder 
Mustafa Kemal Atatürk ve silah 
arkadaşlarını minnet ve saygıy-
la anıyorum. ” diye konuştu. 

Edirne Belediyesi’nin dü-
zenlediği Zafer Yürüyüşü, katı-
lımcılara unutulmaz anlar ya-
şattı. Edirne, bir kez daha bü-
yük zaferin yıl dönümünde Ga-
zi Mustafa Kemal Atatürk ve si-
lah arkadaşlarını minnetle ana-
rak, Cumhuriyet’in ışığında 
ilerleyeceğini tüm dünyaya du-
yurdu. Haber Merkezi  

Edirne’de büyük zafer yürüyüşü
GAZETESÝ



Son zamanlarda CHP mi-
ting üstüne mitingler yaparak 
sıcak yaz mevsimine rağmen 
siyasette gündem, hareketlilik 
oluşturmaya çalışıyor. İktidarı 
eleştirerek halkın sorunlarına 
CHP’nin çözüm getireceğini 
anlatmaya çalışıyor. Tabii ki 
Ana Muhalefet Partisi olarak 
eleştirilerini, uyarı görevlerini 
yapacak.  

Geçtiğimiz günlerde “Fın-
dık” konusunu ele alan Genel 
Başkan Özgür Özel, Gire-
sun’daki "Fındık Mitingi"nde 
130 lira olarak açıklanan fındık 
alım fiyatına tepki göstererek 
Fındık Çiftçisine şöyle seslendi;                                        

“Bütün gün sen çalışı-
yorsun, parayı dünya devi 
şirketler kazanıyor. Yazık-
lar olsun böyle düzene.” 

Sayın Özer, bir taraftan ikti-
darın yanlış politikalarını eleşti-
rirken, diğer taraftan da düze-
ne yükleniyor! Söyledikleri 
doğru. Doğru da, bu düzeni 
kuran kim, CHP değil mi? Ge-
çen yüz yıllık dönemde düzen-
de elbette bazı değişiklikler ya-
pıldı. Ama esas mesele, biriniz 
aracın (düzenin) SOL tekerleği, 
diğeriniz de SAĞ tekerleği! 
Araç/Düzen ayni olduktan son-
ra ha sol tekerlek olmuşsunuz, 
ha sağ tekerlek! Ne fark eder! 
Esas olan aracın/düzenin arıza-
larını/yanlışlarını düzeltmek. 
Bu nasıl olur? Alternatif/daha 
iyisi ile. 

Yüz yıllık bu düzenin yanlış-
larına tek alternatif çözüm geti-
ren Milli Görüş’ün partileri ol-
muştur. Merhum Prof. Dr. Er-
bakan Hoca, kısa dönemlerle 
de olsa iktidarda olduğu dö-
nemlerdeki çiftçinin haline ge-
riye dönük bir bakın bakalım, 
bir tane şikâyet eden var mı? 
Traktörünün yıpranmış tekerle-
ğini değiştirmeye gücü yetme-
yenlerin birçoğu evinin önüne 
yeni traktör çekti! Memnun 
olan sadece çiftçi kesimi değil, 
Memurun, İşçinin, Emekli-
nin… her kesimde insanların 
hayatı müspet yönde değişti. 
İşte, Milli Görüş/Adil Düzen 
farkı bu.       
Evet, Sayın Özgür Özel doğru 
söyledi! Yazıklar olsun böyle 
düzene, onu ayakta tutmaya 
devam edenlere de! 

Edirne’de sanki her şey 
yolunda da, alkol yasağı 
esnetilmeliymiş!                                                                                                 

CHP Edirne Milletvekili 
Ediz Ün, yerel basına yaptığı 
bir açıklamasında, Edirne'nin 

Türkiye'nin en çok turist ağırla-
yan şehirlerinden biri olduğu-
na dikkat çekerek, “Edirne 
Emniyeti'nin başarısı gurur ve-
rici ancak sosyal hayatın den-
gelenmesi için alkol yasağı es-
netilmeli" diyor.                                                                                                

Peki, neymiş bu esnetil-
me?                                                                                                                                                             

Ediz Ün, havanın geç karar-
dığı yaz aylarında gece 24.00'e 
kadar alkol satışına izin veril-
mesi yönünde bir kanun teklifi 
sunacakmış! İçinde bulundu-
ğumuz şu ekonomik darboğa-
zında her şeyimiz halledildi, sı-
ra alkole geldi! Birçok insan 
evine ekmek zor götürüyor, ba-
zıları da bir simidi ikiye bölerek 
öğünü geçiriyor, tuzu kuru 
olanlar ise “alkol yasağı esne-
tilmesi” ile uğraşıyor! Böyle bir 
zihniyetten bu ülkeye, bu mille-
te ne hayır gelir? Milletvekili 
demek, Millet’e hayırlı, faydalı 
işler yapmak demektir. Elbette 
kimsenin özel hayatına karış-
ma gibi bir lüksümüz yok! Ama 
insana hiçbir faydası olmayan, 
bilakis pek çok zararları olan 
alkollü içkilerin özelde, toplu-
ma açık olmayan yerlerde satıl-
ması ve içilmesi gerekirken, 
kullanılmasını teşvik edercesi-
ne beyanatlar vermenin kime 
ne faydası var? Sanki toplu-
mun bütün sorunları çözüldü, 
sıra şimdi alkole geldi!                                                                                                                                   

Tıb Bilim Adamlarının 
bildirdikleri, Alkol Kullanı-
mı ve Sebep Olduğu 4 Sağ-
lık Problemi!                                                                                 

“Alkol kullanımı karaciğeri 
olumsuz yönde etkileyerek si-
roza sebep olabilir. Kalp hasta-
lıklarının risklerini artırır, zihin-
sel sağlık problemlerinin oluşu-
muna katkıda bulunur ve kan-
sere olan yatkınlığı arttırmakta-
dır!”                                                      

Alkol kullanımı aşırı ve 
uzun süreli olduğunda insan 
sağlığı üzerinde sayısız olumsuz 
sonuçlara sebep olduğu bilin-
mektedir. Alkolün vücut üzerin-
deki etkisi, fiziksel sağlıktan zi-
hinsel sağlığa kadar gitmekte-
dir. Karaciğer, alkolün meta-
bolize edilmesinden ve daha az 
zararlı maddelere parçalanma-
sından sorumlu olan önemli bir 
organdır. Bununla birlikte, aşırı 
alkol tüketimi karaciğeri aşırı 
yorabilir ve  iltihaplanmaya, 
karaciğer yağlanması ve buna 
bağlı olarak gelişen kronik has-
talıklara ve bunlara bağlı ola-
rak siroza yol açabilir.                                  
Siroz, skar dokusunun sağlıklı 

karaciğer dokusunun yerini al-
dığı ve organın çalışma yetene-
ğinin engellendiği bir sağlık so-
runudur. Karaciğer hasarı çoğu 
zaman geri döndürülemez ve 
karaciğer yetmezliği dâhil ciddi 
komplikasyonlara sebep olabi-
lir.                                                                                                                                                     

Alkol Kullanımı ve Kar-
diyovasküler Sorunlar;                                                                                                            

Aşırı alkol tüketimi;  
kalp sağlığı için önemli bir risk 
oluşturmaktadır. Kronik alkol 
kullanımı yüksek tansiyona; 
Düzensiz kalp ritmine, Kardi-
yomiyopatiye (kalp kasında za-
yıflamaya), Kalp krizi ve İnme/ 
felç riskinin artmasına sebep 
olabilir. 

Alkol Kullanımının Ruh 
Sağlığı Üzerine Etkisi;                                                                                                           

Alkolün zihinsel sağlık üze-
rinde oldukça derin bir etkisi 
vardır ve hem kısa vadeli hem 
de uzun vadeli bilişsel işlevleri 
etkiler. Kısa vadede alkol kulla-
nımı -muhakeme yeteneği, 
denge- koordinasyon ve reak-
siyon süresini- olumsuz etkile-
yerek kazalara veya yaralan-
malara sebep olur.                                                                                                    

Uzun süreli alkol kulla-
nımı; depresyon ve anksiyete 
gibi ciddi zihinsel sağlık bozuk-
luklarına yol açabilir. Alkolün 
ayrıca mevcut zihinsel sağlık 
koşullarını kötüleştirdiği ve bu 
tür sorunlara yatkınlığı olan ki-
şiler için onu bir risk faktörü 
haline getirdiği bilinmektedir. 
Alkol kullanımının bağımlılık 
haline gelmesi, hafıza kaybı ve 
bilişsel gerileme ile karakterize 
edilen bir durum olan alkolün 
neden olduğu demansla so-
nuçlanabilmektedir.                                                                                                        

Alkol Kullanımı ve Ar-
tan Kanser Riski;                                                                                                                  

Alkol tüketimi, karaciğer, 
meme, yemek borusu ve kolo-
rektal kanser dâhil olmak üzere 
çeşitli kanser türlerinin yüksek 
riskiyle ilişkilendirilmektedir. 
Bu ilişkinin altında yatan me-
kanizmalar karmaşıktır. Alko-
lün kanserojen olduğu bilinen 
asetaldehite dönüşmesini 
içerir. Ek olarak alkol, vücudun 
hasarlı DNA’yı onarma ye-
teneğini bozabilir ve kan-
ser gelişme riskini daha da 
artırabilir.                                                                                                                       

Dünya Sağlık Örgütü al-
kolü Grup 1 kanserojen olarak 
sınıflandırarak insanlarda kan-
sere neden olma potansiyelini 
vurgulamıştır. Buna rağmen mi 
alkol?        

Rabbimiz (cc) Maide 
Suresi 90. Ayette; “Ey iman 
edenler! (Aklı örten) içki (ve 
benzeri şeyler), kumar, dikili 
taşlar ve fal okları ancak, şey-
tan işi birer pisliktir. Onlardan 
kaçının ki kurtuluşa eresiniz” 
diye bizleri uyarır.  Peygambe-
rimiz'in (s.a.v.) bu konuda bir-
çok sahih hadisleri vardır: “İçki 
bütün kötülüklerin anasıdır.”                                    

“Sarhoşluk veren her içki-
nin azı da çoğu da haramdır” 
hadisleri bunlardan sadece iki-
sidir.                                                                                                                                       

Dostça kalın…

Yazıklar olsun böyle düzene!                                                              
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Milletvekili Ün’den  
hasat şöleni tepkisi

Cumhuriyet Halk Partisi Edirne Milletvekili ve Ziraat Mühen-
disi Ediz Ün, Türkiye Ziraat Odaları Birliği Başkanı Şemsi Bay-
raktar’ın katılımıyla Edirne Merkez'e bağlı Büyükdöllük köyünde 
düzenlenecek ayçiçeği hasat şölenine sert bir şekilde tepki gös-
terdi. 

Son üç yıldır çayır tırtılı zararı ve kuraklıkla mücadele eden 
ayçiçeği üreticilerinin neredeyse iflasın eşiğinde olduğunu belir-
ten Ün, "Küresel ısınma ve iklim değişikliği nedeniyle ayçiçeği 
tarlaları adeta yok olma tehlikesiyle karşı karşıya. Ancak AKP ik-
tidarı, barajlar, sulama göletleri ve altyapı projeleri konusunda 
gereken adımları atmaktan aciz. Trakya, tarihin en sıcak dö-
nemlerinden birini yaşıyor ve bu durum tarlalarda büyük zarara 
yol açtı. Kuraklıktan etkilenen tarlalarda rekolte yarı yarıya düş-
tü; bazı tarlalarda ise hiç ürün yok. Durum bu kadar vahimken, 

AKP 2024 yılı desteklemelerinde primin en az 5 lira olması ge-
rekirken, 2 lira 25 kuruş gibi komik bir destekleme açıkladı. 
Ürün olmayan bir tarlaya ne kadar destek verirsen ver, hiçbir 
anlamı yok” dedi. 

Ün, Türkiye Ziraat Odaları Birliği (TZOB) Başkanı Şemsi 
Bayraktar ve bölgedeki ziraat odası başkanlarına da sert eleştiri-
lerde bulundu. "Çiftçimiz yıllardır sorunlarla boğuşurken, onla-
rın haklarını koruması gereken oda başkanları nasıl olur da bir 
hasat şöleni düzenler? Bugün hasat şöleni değil, ayçiçeğinin ce-
naze namazı kılınması gereken bir dönemdeyiz. Bu, tam anla-
mıyla bir sorumsuzluk örneği. Bugüne kadar çay, fındık, doma-
tes, karpuz ve buğday gibi ürünlerin sorunlarına el atmayan 
TZOB Başkanı, hangi hakla gelip burada hasat şenliği yapar? 
Edirne’de ayçiçeği üreticisi sorunlarla boğuşurken ortada olma-
yanların, şimdi burada şölen düzenlemeye hakları yok. Üstelik 
bölgemizin ziraat odası başkanları kuraklıktan bihaber mi ki çift-
çimizin gözüne baka baka hasat şöleni düzenliyorlar? Sizin gör-
eviniz çiftçinin hakkını savunmak, bu tür gösteriler yapmak de-
ğil" diye konuştu. 

Ün, bu yıl domatesten bibere, karpuzdan kavuna, soğandan 
patatese, fındıktan fıstığa kadar birçok tarım ürününde ülke ge-
nelinde sıkıntı yaşandığını vurgulayarak, "Bu yıl çiftçilerimiz, bir-
çok tarımsal ürün para etmediği için sivil toplum kuruluşlarıyla 
birlikte haklarını aramak için eylem yaptı. Çiftçimiz can çekişir-
ken düzenlenen bu şöleni reddediyorum. Bölge çiftçimiz sanki 
mutluymuş gibi traktörlerle eyleme çağrılıyorlar. Çiftçimizin ce-
binde mazot alacak parası yok. Bu şölen için mazot yakacak çift-
çimizin masrafını karşılayacak mısınız? Şölen için harcayacağınız 
parayı kuraklık mağduru çiftçilere harcasaydınız bir anlamı olur-
du. Siz, sıkıntı yaşanan bir bölgede hasat şenliği yapıldığını gör-
dünüz mü? Ama bizim bölgemizde yapılıyor, bu hiç yakışmadı. 
Ayçiçeği üreticisinin canı yanarken bu hasat töreni iptal edilme-
li” dedi. Haber Merkezi 

GAZETESÝ
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Edirne’de 30 Ağustos Zafer 
Bayramı kapsamında kutlama 
programı gerçekleştirildi. Kent-
teki bir tesiste tertiplenen ka-
bulde davetlileri Edirne Valisi 
Yunus Sezer ve eşi Canan Se-
zer karşıladı. 

Saygı duruşunda bulunul-
ması ve İstiklal Marşı'nın okun-
masının ardından Vali Sezer, 
yaptığı konuşmada, Türk mille-
tinin tarih boyunca bağımsızlı-
ğından ödün vermeyip hür ya-

şamayı seçtiğini söyledi. 
Kahraman Mehmetçiklerin 

bugün de terörle mücadelede 
ülkenin güvenliği ve çıkarları 
için bu ruhu yaşattığını belirten 
Sezer, "Onlar vatan sevgisini ve 
bağımsızlık aşkını yüreklerinde 
taşımaktadırlar. Bu toprakların 
sahipsiz olmadığını bir kere da-
ha herkese göstermektedirler." 
dedi. 

Sezer, vatan sancağını dev-

ralanlar olarak gelecek nesillere 
güçlü bir Türkiye bırakmak için 
herkese büyük görevler düştü-
ğünü kaydetti. 

Programa, AK Parti Millet-
vekili Fatma Aksal, CHP Millet-
vekili Ahmet Baran Yazgan, 

Garnizon Komutanı Tuğgeneral 
Muharrem Eminoğlu, Belediye 
Başkanı Filiz Gencan Akın, 
Cumhuriyet Başsavcısı Mustafa 
Çakmak, Trakya Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Mustafa Ha-
tipler, İl Emniyet Müdürü Onur 
Karaburun, şehit yakınları, ga-

ziler, siyasi parti temsilcileri, ka-
mu kurum ve kuruluşlarının 
temsilcileri katıldı. 

Bu arada kentte Edirne Be-
lediyesi tarafından Zafer Yürü-
yüşü gerçekleştirildi. 

 
‘NE KADAR  

GURURDUYSAK AZDIR’ 
Kırklareli Valiliğince kabul 

töreni gerçekleştirildi. 
Halk Eğitim Merkezinde dü-

zenlenen kabulde, Kırklareli Va-
lisi Birol Ekici, 55. Mekanize Pi-
yade Tugay Komutanı Tuğge-

neral Erdal Köse, Belediye Baş-
kanı Derya Bulut tebrikleri ka-
bul etti. 

Törende Ekici, protokol 
üyeleri, şehit aileleri ve gaziler 
tarafından pasta kesildi. 

Ekici, yaptığı konuşmada, 
Büyük Zafer'in 102. yılının coş-
kuyla kutlandığını söyledi. 

Türkiye'nin artık dünyanın 
sayılı ülkeleri arasında olduğu-
nu vurgulayan Ekici, "Gurur 

duyduğumuz ordumuz dünya-
da 8'inci büyük ordu. Ne kadar 
gururduysak azdır." dedi. 

Kabul töreninin ardından 
Zafer Yürüyüşü düzenlendi. 

 
TEKİRDAĞ’DA RENKLİ 

KUTLAMA 
Tekirdağ'da Süleymanpaşa 

Belediyesince düzenlenen yü-
rüyüşte, Tekirdağ Valiliği önün-
de toplanan grup, ellerinde 
bayraklar ve fenerlerle sahil 
dolgu alana kadar yürüdü. 

Süleymanpaşa Su Ürünleri 
Kooperatifi üyesi balıkçılar da 
bayraklarla süslenen 40 tek-
neyle denizde tur attı. 

Tekirdağ Motosiklet Derneği 
üyeleri de Hükümet Cadde-
si'nde bayraklar taşıyarak kor-
tej düzenledi (aa)

“Hepimize büyük görevler düşüyor”

‘Barışın savunucusu  
olmaya devam edeceğiz’

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Edirne Merkez İlçe Başkanı 
Yücel Balkanlı, 1 Eylül Dünya Barış Günü nedeniyle yaptığı 
açıklamada, “Ulu Önder Mustafa Kemal Atatürk'ün “Yurtta sulh, 
cihanda sulh” sözüyle bizlere miras bıraktığı barış anlayışı, 
CHP'nin temel ilkelerinden biri olarak varlığını sürdürmektedir. 
Bu anlayışla hareket ederek, ülkemizde ve dünyada barışın sa-
vunucusu olmaya devam edeceğiz” dedi. 

CHP Edirne Merkez İlçe Başkanı Yücel Balkanlı, ilçe baş-
kanlığı toplantı salonunda basın mensuplarıyla bir araya geldi. 
Balkanlı, burada yaptığı açıklamada 1 Eylül Dünya Barış Gü-
nü’nü kutladı. Balkanlı, açıklamasında şunları kaydetti:  

“Her yıl olduğu gibi bu yıl da barışın, kardeşliğin ve insanlı-
ğın ortak değerlerini savunmak için 1 Eylül Dünya Barış Gü-
nü’nü bir kez daha kutlamanın gururunu yaşıyoruz. 1 Eylül’ün 
Dünya Barış Günü olarak kutlanmasının nedeni, insanlık tarihi-
nin en acımasız ve yıkıcı savaşlarından biri olan II. Dünya Sa-
vaşı’nın başladığı tarihin simgesel anlamını taşır. Bugün, CHP 
olarak savaşların, Gazze’de yaşanan dramın, soykırımın, şidde-
tin ve çatışmaların son bulduğu; barışın, adaletin ve insan hak-
larının egemen olduğu bir dünya için bir çağrıda bulunuyoruz. 

Barış, insanlığın en temel ihtiyacı ve en büyük idealidir. Ulu 
Önder Mustafa Kemal Atatürk'ün “Yurtta sulh, cihanda sulh” sö-
züyle bizlere miras bıraktığı barış anlayışı, CHP'nin temel ilkele-
rinden biri olarak varlığını sürdürmektedir. Bu anlayışla hareket 
ederek, ülkemizde ve dünyada barışın savunucusu olmaya de-
vam edeceğiz. 

Bugün, dünya genelinde yaşanan savaşlar, terör olayları ve 
silahlı çatışmalar, bizlere barışın ne kadar önemli ve vazgeçilmez 
olduğunu bir kez daha hatırlatmaktadır. Bizler, toplumların refah 
ve huzur içinde yaşamasının tek yolunun barıştan geçtiğine ina-
nıyoruz. 

Edirne’miz, tarih boyunca barışın ve hoşgörünün simgesi ol-
muştur. Farklı kültürlerin, dinlerin ve milletlerin bir arada barış 
içinde yaşadığı bu güzel şehirde, bizler de barışın bayrağını gu-
rurla dalgalandırıyoruz. Edirne halkı olarak, barışın önemini çok 
iyi biliyor ve bu değerin korunması için hep birlikte mücadele 
etmeye kararlıyız. 

 1 Eylül Dünya Barış Günü’nün tüm dünyada barışın tesisi-
ne vesile olmasını diliyor, savaşların yerini kardeşliğin, nefretin 
yerini sevginin aldığı bir gelecek temenni ediyorum. CHP olarak 
,barış dolu bir dünya için hep birlikte çalışmaya devam edece-
ğiz.” Haber Selman Eski

Kırklareli'nde 30 Ağustos Zafer Bayramı dolayısıyla Ümit Be-
sen ve Pamela konser verdi. Çok sayıda kişinin katıldığı konser-
de, Kırklareliler unutmaz bir gece yaşadı.  

Kırklareli Belediyesince Millet Bahçesi'nde düzenlenen prog-
ramda ilk olarak Besen sahne aldı. Sevilen şarkılarını seslendi-
ren Besen, daha sonra sahneye Pamela'yı davet etti. Ümit Be-
sen ve Pamela, bir süre birlikte şarkı söyledi. Konserin ardından 
Belediye Başkanı Derya Bulut, Besen ve Pamela'ya çiçek ve 
plaket verdi. (aa)

GAZETESÝ

Ümit Besen ve Pamela’dan  
unutulmaz gece
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Yapı Denetim ve Deprem 
Mühendisliği Derneği Genel 
Başkanı Nazmi Şahin, Edir-
ne’de kentsel dönüşümün şart 
olduğunu söyledi.  

Şahin, geçtiğimiz  hafta so-
nu bir restoranda basın toplan-
tısı düzenledi. Gazetecilerin so-
rularını yanıtlayan Şahin, inşa-
at ustalarının sorumluğunun 
arttırılması gerektiğini, müte-
ahhitliğin bir meslek olmadığı-
nı ifade etti. Şahin, Edirne’de 
eski binaların mutlaka kentsel 

dönüşüme girmesi gerektiğini 
aktardı.  

“Konfor alanları  
çok geniş”  

Şahin şunları kaydetti: 
“Usta korkacaktı, mühendi-

si çağıracaktı. ‘Ben demir dö-
şedim, kalıp yaptım, hatam 
var mı’ ceza alacak, hapse gi-
recek. Bundan korktuğu için 
mühendislerin sözünden çık-
mayacaktı. Sistem üzerinden 
her hangi bir ceza uygulamadı-
ğımız için konfor alanları çok 
geniş. Siz vatandaşa, ustaya 

kırmızı ışıkta her geçtiğinde ce-
za yazmazsanız, kırmızı ışıkta 
geçtiğini haklı sanıyor. Siz dep-
remde bir hatadan dolayı bir 
bina yıkılıyorsa ve bunda usta-
lık hatası varsa nasıl şantiye şe-
fi, müteahhit, mühendis yargı-
lanıyorsa ustanın da yargılan-
ması lazım ki, siz o paydaşları 
disiplin altına almanız lazım. 
Disiplin sağlayamazsanız sade-
ce bir kişi için ya da yapı de-
netim işinden ya da müteahhit 
üzerinden sistemi terbiye ede-
meyiz. Yapı denetim sadece 
yap, sat müteahhitlerin de var. 

Müteahhit tanımının çok iyi 
yapılması lazım. Müteahhit ya-
tırımcı mı meslek mi? Onların 
masaya yatırılması lazım. Bi-
zim kanaatimizce yatırımcı, 
meslek değil. Odaları yok, üni-
versitede bölümleri yok. Li-
sansları yok. Sadece yatırım 
amaçlı bunu da kriterlerinin 
çok iyi seçilmesi, analiz edil-
mesi lazım.   

“Kentsel dönüşüme  
girmezsek deprem  
bizi dönüştürüyor” 

Edirne’de 10 tane yapı de-
netim firmamız, 3 laboratuva-
rımız var. 131 denetçi mühen-
disimiz var. 332 yardımcı kont-
rol elemanımız var. Yaklaşık 85 
teknikerimiz sahada. Meslek-
taşlarımız bugüne kadar 7 mil-
yonun üzeri binayı denetlemiş-
ler, Edirne’de geçmiş denetim-
den. Şu anda da 3 milyon 80 
bin metrekare inşaat denetli-
yorlar. 2 bin 501 tane aktif in-
şaattan sorumlular. Hep eski 
binalar yıkıldığı için gözüm es-
ki binalara gidiyor. Edirne’de 
kentsel dönüşümün olması ge-
rektiğine inanıyorum. Bazı 
caddelerde gördüm, fotoğraf-
ladım da. Eski binaların mutla-
ka kentsel dönüşüme girmesi 
gerekiyor. Biz kentsel dönüşü-
me girmezsek deprem bizi 
dönüştürüyor" 

Toplantının sonunda Yapı 
Laboratuvar firması sahipleri 
Nevser Eraslan ve Bora Bağ-
dan, Nazmi Şahin’e Edirnekari 
tablosunu takdim etti.  

Haber Ergin Yıldız 

Kırklareli'nin Pehlivanköy 
ilçesinde "Pavli Panayırı" için 
hazırlıklar sürüyor. 

Pehlivanköy Belediye Baş-
kanı Gündüz Hoşgör, panayı-
rın 12-15 Eylül'de gerçekleştiri-
leceğini söyledi. 

Panayır alanında düzenle-
me ve temizlik çalışmalarının 
devam ettiğini belirten Hoşgör, 
alandaki elektrik hatlarının da 
yenilendiğini kaydetti. 

Panayırın 114'üncü kez ku-
rulacağını anımsatan Hoşgör, 
tüm vatandaşları panayıra da-
vet etti.(aa) 

“Edirne’nin kentsel dönüşüme girmesi gerekiyor”

1.sınıf öğrenci ve velilerine 
yönelik uyum süreci

 Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı ile Milli Eğitim Bakanlı-
ğı, ilkokula yeni başlayacak çocuklar ile velilerinin okula daha 
hızlı uyum sağlamalarını sağlamak, olası kaygıları azaltmak için 
birlikte çalışacak. 

Millî Eğitim Bakanlığına bağlı ilkokullarda öğrenim görmeye 
başlayacak 1. sınıf öğrencileri ve velilerine yönelik uyum süreci 
faaliyetlerinin yürütülmesine ilişkin usul ve esasları belirlemek 
üzere yapılan protokolü Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahi-
nur Özdemir Göktaş ile Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin imzala-
dı. 

Millî Eğitim Bakanlığındaki imza töreninde konuşan Bakan 
Göktaş, iki Bakanlık arasında 6 Şubat depremlerinden sonra 
imzalanan ve geçerliliği devam eden iş birliği protokolünü hatır-
latarak, yapılan ortak çalışmaların önemine vurgu yaptı. 

Bakanlık olarak söz konusu projede yer almaktan duydukla-
rı memnuniyeti ifade eden Göktaş, "Proje ile hem çocukları 
okula yeni başlayan ailelerimize destek olmayı hem de okullaş-
ma oranını artırmayı amaçlıyoruz" diye konuştu. 

Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin ise iki Bakanlık arasında iliş-
kilerin her zaman iyi olmasının önemini belirterek, iş birliğine 
katkılarından dolayı Bakan Göktaş’a teşekkür etti. 

Bakanlık olarak bu yıl merkeze aldıkları üç ana başlıktan bi-
rini ailelerin eğitim öğretim süreçlerine daha aktif yer alması ola-
rak açıklayan Bakan Tekin, "Ailelerin kendilerini çocuklarının 
eğitim öğretim süreçlerinin bir parçası olarak görmelerini sağla-
mayı amaçlıyoruz. Yıl boyunca biz bu kapsamda farklı etkinlik-
ler planlamayı düşünüyoruz. Yine onu da Aile ve Sosyal Hiz-
metler Bakanlığı ile yapma arzusundayız. Bu protokolle okula 
bu yıl ilk defa başlayan çocuklarımızın velilerine bu perspektifte 
kendilerine sürecin ana paydaşlarından bir tanesi olduğuna da-
ir bir farkındalık oluşturmak istiyoruz" diye konuştu. 

Eğitim öğretim sürecinde, okulun ve öğretmenin çocuklar 
üzerindeki etkisi ile ilgili yapılan araştırmalarda yüzde 50 orana 
ulaşıldığını söyleyen Tekin, toplumun farklı kesimlerinin, en çok 
da ailenin çocuklar üzerinde belirleyici olduğunu ifade etti.  

 
ÖĞRENCİLERE VE VELİLERE YÖNELİK  

ETKİNLİKLER YAPILACAK 
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı ile Millî Eğitim Bakanlığı 

arasında imzalanan protokol kapsamında, yeni eğitim öğretim 
döneminin başlayacağı hafta, uyum sürecini kolaylaştırmak 
için, ilkokula yeni başlayan öğrencilerin okul ortamına ve öğret-
menlerine alışmasını sağlamak, oyunlar ve etkileşimli etkinlikler 
ile kaygılarını azaltmak, aile ilişkilerini güçlendirmek, velilerin 
okul ile ilişkilerini güçlendirmek ve dayanışmayı pekiştirmek 
amaçlanıyor. 

Ayrıca, ailelerin öğretmenlerle tanışması ve iletişim kurması 
için fırsatlar sunmak, farklı kültürlerden gelen öğrencilerin ve ai-
lelerinin bir araya gelerek kaynaşmalarını sağlamak, velilere ço-
cuklarının eğitimi konusunda rehberlik etmek ve ilkokula başla-
yan öğrencilere ve velilere yönelik faaliyetler planlanması da he-
defleniyor.  

Protokol kapsamında, ilkokul birinci sınıf öğrencileri ve veli-
leri ile kortej yürüyüşü yapılması planlanıyor. ‘"Bizi Anla’tır’’ 
konseptli, farklı illeri gezecek olan tır faaliyete geçecek. Tırda yer 
alan mobil sahnede film gösterimi yapılacak. Öğrencilerin or-
yantasyonu için okul içi çalışmalar gerçekleştirilecek. 

Öte yandan ailelere/velilere yönelik sinema, tiyatro ve kon-
ferans seansları da Millî Eğitim Bakanlığı ile Aile ve Sosyal Hiz-
metler Bakanlıklarınca organize edilecek. Haber Merkezi  

"Pavli Panayırı" hazırlıkları sürüyor
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Lalapaşa’da 30 Ağustos 
Zafer Bayramı coşkuyla kut-
landı.  

Lalapaşa Belediyesi’nin 
düzenlediği 30 Ağustos Zafer 
Bayramı ve sünnet şenliğinde 
sahne alan Süheyla Solak, ses-
lendiği şarkılarla Lalapaşalılara 
unutulmaz bir gece yaşattı. La-
lapaşalılar konserde 9/8 ezgi-
lerle bol bol eğlendi. Lalapaşa 
Belediye Başkanı Zafer Sezgin 
Geldi ve Süheyla Solak, sün-
net çocuklarıyla birlikte karşı-

lıklı oynadı.  
30 Ağustos Zafer Bayra-

mı’nda gündüz ilk olarak Da-
vut Emin Camii’nde Mevlid-i 
Şerif okutuldu. Geleneksel 
Sünnet Alayı’ndan sonra Ata-
türk Parkı ve Atatürk Heykeli 
açılışı gerçekleşti. Lalapaşa Be-
lediyesi Hizmet Binası önünde 
Halk Ekmek Büfesi açılışı ya-
pıldı.   

Akşam Düğün Salonu 
önünde düzenlenen etkinlikler-
de halkoyunu gösterileri ile bü-

yük beğeni topladı. Süheyla 
Solak konseri, Edirne Beledi-
yesi Ritim Grubu ve Mustafa 
Toprak Özdemir konseri ile 
coşku dolu bir akşam yaşandı.  

Başkan Geldi, “Bu özel gü-
nümüzde Lalapaşa’nın yanı sı-
ra Edirne ve Trakya’dan tüm 
komşularımızı ilçemizde ağırla-
maktan mutluluk ve onur du-
yuyoruz” dedi.  

Haber Ergin Yıldız 

Süheyla Solak sünnet çocuklarıyla göbek attı

‘Kurultay değişimin 
öncüsü olacak’

CHP Edirne Merkez İlçe Başkanı Yücel Balkanlı, CHP’nin 6-
7-8 Eylül tarihlerinde yapacağı Olağanüstü Tüzük Kurultayında 
beklentinin, aday belirlemelerde ön seçim yapılması yönünde 
olduğunu söyledi. Balkanlı, dönem sınırlamasının da kurultay 
maddeleri arasında yer aldığını kaydetti. 

CHP'de 6,7,8 Eylül'de yapılacak tüzük değişikliği için 20'inci 
Olağanüstü Kurultay hazırlıkları devam ediyor. CHP Edirne 
Merkez İlçe Başkanı Yücel Balkanlı, kurultaya ilişkin basın men-
suplarının sorularını yanıtladı. Tüzük kurultayının değişimin ön-
cüsü olacağına inandığını belirten Balkanlı, “Edirne’den 10 ku-
rultay delegesi var. Beklentimiz yüksek. Yaptığımız toplantıda 
biz demokratik olmayan hiçbir maddeye evet demeyeceğiz. 
Üyelerimizin tüzük kurultayından beklentisi önseçim. Belediye 
Başkan adaylarının, milletvekillerinin, il genel meclisi, belediye 
meclisi adayları, delegelerin daha çok üye bazında yapılacak ön 
seçimle belirlenmesi talep ediliyor. Bir de dönem sınırlaması. 
Üyelerin beklentisi bu şekilde” dedi. 

Haber Seyide Esen

GAZETESÝ
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Doç. Dr. Ayça Uran Şan, 
çocuklarda uygunsuz çanta 
kullanımının ciddi kas-iskelet 
sistemi sorunlarına yol açtığını 
belirterek, "Sırt çantası ağırlığı-
nın çocuğumuzun kilosunun 
yüzde 10'unu geçmemesi la-
zım." dedi. 

Sağlık Bilimleri Üniversitesi 
Fiziksel Tıp ve Rehabilitasyon 
Anabilim Dalı Öğretim Üyesi 
Doç. Dr. Ayça Uran Şan, okul 
çağındaki çocukların omurga 
sağlığının, kas-iskelet sistemi-
nin korunması için doğru çanta 
seçimine ilişkin bilgileri paylaş-
tı. 

Doğru okul çantası seçimi 
ve kullanımının çocukların fi-
ziksel sağlığı açısından büyük 
önem taşıdığını vurgulayan 
Şan, "Yapılan araştırmalar, ço-
cukluk çağı döneminde uygun-
suz çanta kullanımı, bel, bo-
yun, sırt, omuz ağrısı, kol ve 
bacaklarda güçsüzlük, uyuşma 
hali, halk arasında omurga eğ-
riliği olarak bilinen 'skolyoz', 

kamburluk olarak bilinen 'ki-
foz'un da aralarında yer aldığı 
çeşitli kas-iskelet sistemi sorun-
larıyla karşı karşıya kalabilecek-
lerini gösteriyor." ifadesini kul-
landı. 

Gaziler Fizik Tedavi ve Re-
habilitasyon Eğitim ve Araştır-
ma Hastanesi'nde görev yapan 
Şan, "Doğru sırt çantası kullanı-
mı için çanta ağırlığının çocu-
ğumuzun kilosunun yüzde 
10'unu geçmemesi lazım. Ço-
cuğumuzun 40 kilogram oldu-
ğunu düşünürsek kullanması 
gereken maksimum ağırlıktaki 
çantanın 4 kilogramı aşmaması 
gerekiyor." diye konuştu. 

"ÇANTAYI TEK OMUZA 
TAKMA VEYA ÇAPRAZ 

KULLANIMDAN  
KAÇINILMALI" 

Çantanın kullanım şeklinin 
de önemli olduğunu belirten 
Şan, sözlerini şöyle sürdürdü: 

"Okul çantasının iki omuz 
askısının bulunması, çantanın 
iki omuza takılması, tek omuza 
takma veya çapraz kullanım-
dan kaçınılması önemli. Tek ta-
raflı veya çapraz asıldığında 
çantanın yükü, omurganın her 
iki tarafına eşit olarak dağıtıla-
mıyor. Asimetrik yük dağılımı 
nedeniyle çocuklarımız uzun 
dönemde birtakım omurga so-
runlarıyla karşı karşıya kalabili-
yor. 

Omuz askılarının özelliği de 
son derece önemli. Uygun ve 
doğru bir sırt çantasında omuz 
askılarının mutlaka çantanın 
ağırlığını her iki omuza eşit bi-
çimde dağıtacak şekilde dizayn 
edilmesi, eşit uzunluğa, ayarla-
nabilir özelliğe ve dolgu malze-
mesine sahip olması son dere-
ce önemli. Çocuklarımızda ba-
zen dolgusuz askılı sırt çantala-
rını görüyoruz, bu durumlarda 

çocuklarımız omuzlarında şid-
detli bası semptomları yaşa-
makta, bu, kas ve tendon yara-
lanmalarına sebep olabilmekte-
dir." 

"KALÇA BÖLGESİNE  
KADAR SARKAN SIRT 

ÇANTALARINI  
ÖNERMİYORUZ" 

Okul çantalarının sırt bölü-
münde de dolgu malzemesinin 
olması gerektiğine dikkati çe-
ken Şan, "Sırt çantasında mut-
laka çoklu bölmelerin de bu-
lunması gerekiyor. Örneğin, ço-
cuğumuz okula ağır bir kitap 
götürecekse bu kitabın mutlaka 
çantanın sırta en yakın bölme-
sine konulmasını istiyoruz. Ka-
lan eşyaların da çantanın sağ 
ve soldaki diğer bölmelerine 
eşit dağıtılmasını öneriyoruz." 

dedi. 
Sırt çantasının göğüs veya 

bel kemerinin bulunmasının, 
yük dağılımının vücudun her 
tarafına eşit şekilde aktarılması-
na yardımcı olduğunu vurgula-
yan Şan, çanta boyutlarının 
nasıl olması gerektiğine ilişkin 
de şu bilgileri paylaştı: 

"Çanta uzunluğu çocuğu-
muzun boyuyla doğru orantılı 
olmalı. Her zaman en büyük 
çanta, en iyi çanta anlamına 
gelmez. Bazen sırt çantasının 
boyutu büyüdükçe içine atıla-
cak gereksiz eşyaların da mikta-
rı artıyor ve çocuklarımız omur-
ga üzerinde gereksiz ağırlıklara 
maruz kalabiliyor. 

Sırt çantası takıldıktan son-
ra da çocuğumuzun üzerinde 
birtakım ayarlamalar yapılması 
son derece önemli. Yapılan 
araştırmalara göre, çocuğumu-
zun taktığı çantanın en alt sevi-
yesinin bel çukurunun 10 santi-
metre aşağısını aşmaması gere-
kiyor yani kalça bölgesine ka-
dar sarkan sırt çantalarını ço-
cuklarımıza önermiyoruz. Eğer 
koşullar uygunsa, okula ula-
şımda arazi, yollar çok engebe-
li değilse, bazen sırt çantasına 
alternatif olarak kulplu veya 
'çekçekli' denilen tekerlekli okul 
çantalarını da önerebiliyoruz. 
Böylelikle omurga üzerine yük 
binmesini de minimalize etmiş 
oluyoruz." 

ÇALIŞMA MASASINDA 
NASIL OTURULMALI? 
Hastaneye başvuranların 

günlük yaşamlarına ilişkin de-
taylı analizler yaptıklarını, has-
talarda yanlış sırt çantası kulla-
nımıyla da sık sık karşılaştıkları-
nı anlatan Şan, çanta kullanı-
mının yanında ders çalışma es-
nasında ortaya çıkan duruş bo-
zukluklarının da önemli sağlık 
sorunlarına yol açabildiğini dile 
getirdi. 

Doç. Dr. Şan, şunları kay-
detti: 

"Masa başında en önemli 
nokta, doğru bir sandalye seçi-
mi. Sandalye, çocuğumuzun 
alt sırt ve bel bölgesini mutlaka 
desteklemeli. Oturuş esnasında 
omurganın mutlaka dik pozis-
yonda, başın hafif öne eğik şe-
kilde olması, gözlerle kitap ara-
sındaki mesafenin yaklaşık 30-
35 santimetre olmasını öneri-
yoruz. Daha fazla öne eğik po-
zisyonlar, çocuklarımızın omur-
ga sağlığını tehdit edecektir. 

Ayrıca çalışma sırasında üst 
kol ve omuz bölgesi rahat, dir-
seklerin 90 derece bükük pozis-
yonda olması, kalça ve diz yine 
90 derece bükük şekilde oturul-
ması ve ayak tabanlarının mut-
laka yere basmasını öneriyo-
ruz. Eğer çocuğumuzun bacak 
boyu uygun değilse de ayak ta-
banlarını destekleyici aparatla-
rın kullanımını tavsiye ediyo-
ruz." (aa)

27’nci dönem CHP Edirne Milletvekili Okan Gaytancıoğlu, 
Keşan Orhaniye köyünde çeltik üreticileriyle bir araya gelerek, 
onların sorunlarını dinledi. 

Gaytancıoğlu, köydeki çeltik tarlalarında gözlemlenen ve bit-
kileri zayıflatan morarma ve kararmaya neden olan pas ve yap-
rak bitine benzeyen hastalıklarla ilgili incelemelerde bulundu. 
Bu konunun kendi uzmanlık alanı dışında olduğunu belirten 
Gaytancıoğlu, üreticilerin mağduriyetlerini gidermek amacıyla 
daha uzman kişilerle görüşerek çözüm yolları arayacağını ifade 
etti. 

Gaytancıoğlu, şunları kaydetti: 
“Keşan Orhaniye köyümüze uğradım. Çok değerli ağabeyim 

Koreli Nedim Karataş'ın ve bölgedeki birçok çeltik üreticimizin 
çeltik tarlalarında görülen ve bitkiyi zayıf düşüren morarma ve 
kararmaya neden olan pasa ve yaprak bitine benzeyen hasta-
lıkla ilgili incelemelerde bulundum. Uzmanlık alanım olmayan 
bu konuyu daha uzman kişilere danışıp üreticinin mağduriyeti-
ni önlemeliyiz” Haber Ergin Yıldız  

Öğrenciler için okul çantası uyarısı

Gaytancıoğlu çeltik 
üreticilerini dinledi
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AK Parti Genişletilmiş İl 
Danışma Meclisi Toplantısı'nda 
konuşan AK Parti Edirne Mil-
letvekili Fatma Aksal, Edir-
ne’nin  hala çöp, çamur, çukur 
içinde olduğunu belirterek 
“Belediyeye her türlü desteği 
geçen dönem verdik” dedi.  

AK Parti Genel Başkan Yar-
dımcısı Ömer İleri, kentteki bir 
düğün salonunda düzenlenen 
Genişletilmiş İl Danışma Mecli-
si Toplantısı'nda yaptığı konuş-
mada, Türkiye'nin Batı ile olan 
rekabette geride kalmış olma-
nın getirdiği psikolojiyi bir ke-
nara koyarak dünya çapında 
bir iddia ortaya koyduğu çok 
özel bir dönemi yaşadığını 
söyledi. 

Bu dönemin adının Türki-
ye Yüzyılı olduğunu belirten 
İleri, "Bizler Cumhurbaşkanı-
mızın liderliğinde Türkiye Yüz-
yılı vizyonu kapsamında artık 
diyoruz ki, Türkiye altyapısını 
ayağa kaldırmıştır, eksiklerini 
tamamlamıştır, millet devlet 
kaynaşmasını sağlamıştır, milli 
iradenin egemenliğini ortaya 
koymuştur. Ve artık bizim he-
defimiz Türkiye olarak her 
alanda dünyanın en kuvvetli 
on devletinden biri olmaktır. 
Bu çok büyük bir iddiadır. Tür-
kiye Yüzyılı bu iddianın etra-
fında şekillenmiştir." diye ko-
nuştu. 

İleri, Türkiye Yüzyılı vizyo-
nunun bir siyasi partinin siyasi 
söylemi olmanın çok ötesinde, 
çok ciddi bir amaç ve çok cid-
di bir hedef olduğunu dile ge-
tirdi. 

Türkiye'nin önünde seçim-
siz 4 yıl olduğunu söyleyen İle-
ri, bu süreçte gerekli icraatları 
hayata geçireceklerini ifade et-
ti. 

Bu süreçte muhalefete ba-
kıldığında Türkiye siyasetinin 
o kaçınılmaz gerçeğiyle baş 
başa kaldıklarını belirten İleri, 
şunları kaydetti: 

"Şu bir gerçek 81 milyon 
nüfusu olan bir ülkede herke-
sin her konuda aynı fikirde ol-
ması mümkün değil. Böyle bir 
beklenti olması da doğru değil. 
Fikir ayrılıkları mutlaka olacak. 
Demokrasilerde farklı fikirlerin 
çatışması mutlaka olacak. An-
cak doğal olmayan ve açıkçası 
dünyada bir eşini görmediği-
miz durum Türkiye'deki mu-
halefetin muhalefet anlayışı. 

Her daim toplumu karamsarlı-
ğa itmeye çalışmak, taş üstüne 
taş koymaktan ziyade o konan 
taşları ben nasıl olur da alır bir 
kenara koyarım telaşında ol-
mak. İşte bu bakış maalesef, 
1950'den beri en erken tarihi 
söylüyorum tabii ki öncesi de 
var, demokrasimize, siyaseti-
mize tırnak içerisinde söylüyo-
rum takoz olmuş bir anlayıştır. 
İnşallah Türkiye Yüzyılı süre-
cinde bu milletin ferasetiyle biz 
bu anlayışın da değişeceğine 
hep beraber şahit olacağız." 

İleri, AK Parti olarak işte 
Türkiye'de özgürlüğün temina-
tı olduklarını belirtti. 

Muhalefetlerin, hükümetle-
rin karşısına "biz alternatifiz" 

diyerek çıkması gerektiğini 
vurgulayan ileri, "Belediyeleri-
niz var şu an, hünerleriniz gös-
terin, yönetim kabiliyetinizi 
gösterin. Öyle bir yönetim or-
taya koyun ki İstanbul'da gör-
düğümüz o kazalar olmasın. 
Öyle bir yönetim ortaya koyun 
ki her yağmur yağdığında An-
kara'yı sel almasın. Gösterin, 
bunu millete gösterin. Hep be-
raber görelim. Siyaseti böyle 
yapın. Siyaseti hakaret ederek 
ötekileştirerek, suçlayarak yap-
maya çalışmayın." diye konuş-
tu. 

 
"Bu milletin verdiği  
istikamette yürümek  
bizim görevimizdir" 

Ömer İleri, yerel seçimlerde 
AK Parti olarak ümit ettikleri 
sonucu alamadıklarını ancak 
seçimin hemen ardından du-
rum değerlendirmesi sürecine 
girdiklerini belirtti. 

Bu süreçte milletin kendile-
rine verdiği mesajı okumaya 
çalıştıklarını ifade eden İleri, 
"İşte bize yakışan budur dedik. 
Birileri gibi seçimde istediği so-
nucu almayınca ona 'göbeğini 
kaşıyan adam', buna 'bilmem 
ne kafalı' böyle ifadelerde ke-
sinlikle bulunmadık. Çünkü 
bizler biliyoruz ki bu millet bi-
zim baş tacımızdır ve bu mille-
tin verdiği istikamette yürümek 
bizim görevimizdir. İnşallah şu 
önümüzdeki süreçte değerlen-
dirmelerimizi yapacağız. To-
parlayarak, birleşerek, kenetle-
nerek ve birbirimizi kucaklaya-
rak dünden daha da kararlı bir 
şekilde yürüyüşümüze devam 
edeceğiz. Biz inanıyoruz ki ha-

yırlara vesile olan bir seçim 
olacak günün sonunda ve Tür-
kiye ilerleyen süreçlerde tekrar 
AK Parti belediyeciliğiyle ku-
caklaşacak." ifadelerini kullan-
dı. 

AK Parti İstanbul Milletve-
kili ve Edirne koordinatörü Se-
da Gören Bölük de Edirne'de 
beklemedikleri bir sonuç aldık-
larını ancak bu sonucun moti-
vasyon bozukluğuna izin ver-
memesi gerektiğini belirtti. 

Edirne teşkilatının büyük 
işler başardığını ifade eden 
Bölük, "Biz iktidarız. Edirne'de 
de iktidarız, Türkiye'de de ikti-
darız, bizim Sayın Cumhurbaş-
kanımız liderliğinde önümüzde 
yürüyecek çok uzun bir yolu-
muz var ve biz bu yolu Edir-
ne'de de, Edirne'nin her ilçe-
sinde de, Edirne'nin her ma-
hallesinde hep beraber yürü-
yeceğiz. Sakın ama sakın ken-
dinize inanmaktan vazgeçme-
yin." dedi. 

"Bir asır Osmanlı'ya  
başkentlik yapmış şehrin 
çeşmelerinden çamurlu 

sular akıyor" 
Edirne Milletvekili Fatma 

Aksal da AK Parti'nin 22 yılda 
Edirne'de çok büyük yatırımla-
ra imza attığını söyledi. 

Kentte hükümet eliyle yü-
rütülmesi gereken projelerin 
yanında yerel yönetime de 
destek verdiklerini aktaran Ak-
sal, "Maalesef Edirne hala çöp, 
çamur, çukur içinde. Bir asır 
Osmanlı'ya başkentlik yapmış, 
Türkiye'nin Balkanlar'a, Avru-
pa'ya açılan kapısı olan bir 
şehrin çeşmelerinden maalesef 
hala çamurlu sular akıyor. Biz 
belediyeye her türlü desteği 
geçen dönem verdik. Altyapı 
konusunda da destek verdik. 
Çevre düzenlemelerine de 
ama maalesef çok fazla bir 
aşama kaydedilmedi. Bu dö-
nemde kendilerine her türlü 
desteği vermeye hazırız. Bizim 
derdimiz Edirne'ye hizmet et-
mek." diye konuştu. 

AK Parti Edirne İl Başkanı 
Belgin İba da Edirne Belediye-
sinin kentteki hizmet kalitesini 
artırmak yerine seçimin ardın-
dan ulaşıma zam yaptığını be-
lirtti. 

Altyapı çalışmalarını bir yıl 
içinde bitirme vaadiyle ilgili 
herhangi bir adım atılmadığını 
ifade eden İba, "Edirne maale-
sef aynı Edirne. Üstelik Türki-
ye'de altyapısı tamamlanma-
yan birkaç ilden bir tanesi ol-
mamıza rağmen." dedi. 

İpsala Belediye Başkanı 
Mehmet Kerman, İl Kadın Kol-
ları Başkanı Nergiz İnce ve İl 
Gençlik Kolları Başkan Vekili 
Hasan Aygün'ün de konuşma 
yaptığı programa belediye 
başkanları ve teşkilat mensup-
ları katıldı. (aa)

CHP’den ‘Büyük Çiftçi Yürüyüşü’
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Keşan İlçe Başkanlığı tarafın-

dan büyük çiftçi yürüyüşü düzenlenecek. 3 Eylül 2024 Salı günü 
saat 12.00’de yapılacak yürüyüşte Keşanlı çiftçiler traktörleriyle 
Cumhuriyet Meydanı’nda bir araya gelecek. CHP Keşan İlçe 
Başkanı Anıl Çakır, “Çiftçilerimizin sesi olmak, haklarını aramak 
ve alın terinin karşılığını almak için Büyük Çiftçi Yürüyüşü’nü 
düzenliyoruz. Traktörlerimizle meydanlara inerek, hakkımız ola-
nı talep edeceğiz” dedi.  

CHP Keşan İlçe Başkanlığı tarafından 3 Eylül Salı günü saat 
12.00’e büyük çiftçi yürüyüşü düzenlenecek. Keşan Ziraat Oda-
sı ve SOL Parti’nin de destek vereceği yürüyüşte çiftçiler traktör-
leriyle Yeni Mahalle KYK (Kredi Yurtlar Kurumu) önünde topla-
nıp, Hastane Caddesinden Cumhuriyet Meydanına gidecek. 

CHP Keşan İlçe Başkanı Anıl Çakır, çiftçi yürüyüşüne tüm 
çiftçileri davet ederek, şunları kaydetti:  

“Ülkemizin her bir karış toprağını alın teriyle sulayan çiftçile-
rimiz, maalesef iktidarın yanlış tarım politikaları nedeniyle her 
geçen gün daha da zorlanmaktadır. Artan mazot fiyatları, girdi 
maliyetleri, yetersiz destekler ve ithalat politikaları yüzünden çift-
çilerimizin emeği karşılıksız kalmaktadır. Üreticimiz kazanmıyor, 
köylümüz geçinemiyor, tarımımız her geçen gün daha da bitiyor! 

Çiftçilerimizin sesi olmak, haklarını aramak ve alın terinin 
karşılığını almak için Büyük Çiftçi Yürüyüşü’nü düzenliyoruz. 
Traktörlerimizle meydanlara inerek, hakkımız olanı talep edece-
ğiz. Bizler bu ülkenin temel taşıyız ve üretim olmazsa hiçbir şey 
olmaz! İktidarın tarımı bitiren politikalarına karşı omuz omuza 
durarak sesimizi duyuracağız. 

Gelin, hep birlikte sesimizi yükseltelim! Haklarımızı almak 
için meydanlara iniyoruz. Traktörlerimizle, direncimizle, kararlılı-
ğımızla büyük bir yürüyüş gerçekleştireceğiz. Çiftçilerimizin sesi 
duyulana, hakları verilene kadar mücadele edeceğiz. Sizleri de 
bu büyük yürüyüşe katılmaya davet ediyoruz. Unutmayalım, bir-
likte güçlüyüz!” Haber Tunç Eryonar

GAZETESÝ

Aksal, Edirne Belediyesine yüklendi

YEDAM Keşan Şubesinin çalışmaları anlatıldı

Yeşilay Bölge Koordinatörü Sebahattin Bilgiç, Edirne Yeşilay 
Danışmanlık Merkezi (YEDAM) Keşan Şubesi'nin açıldığı gün-
den bu yana 111 başvuru aldığını belirtti. 

Bilgiç, şubede düzenlenen toplantıda yaptığı konuşmada, 
bugüne kadar danışanlarla 5 bin 613 görüşme gerçekleştirdikle-
rini söyledi. 

Danışanın motivasyonun çok önemli olduğunu belirten Bil-
giç, "Kişilerle haftalık olarak ücretsiz bir şekilde görüşme gerçek-
leştiriyor ve tedaviyi yürütüyoruz. Bu süreçte ailelerle de görüş-
me yapıyoruz. Bağımlılık aynı zamanda bir aile hastalığı, ailenin 
de ihtiyacı, kaygıları olabiliyor. Onları da sürece dahil etmiş olu-
yoruz." diye konuştu.(aa)

Aksal İleri



30 Ağustos Zafer Bayramı 
kutlama programı kapsamın-
da, Keşan Belediyesi organi-
zasyonuyla hem Keşan'da 
hem de mücavir alanlar olan 
Erikli ve Yayla sahillerinde 
coşkulu etkinlikler gerçekleşti-
rildi. 

Keşan'da, Cumhuriyet 
Meydanı'nda düzenlenen 

programda, 30 Ağustos Zafer 
Bayramı'nı Gökhan Hasar Or-
kestrası'nın muhteşem konse-
riyle taçlandırıldı. Orkestra, 
enerjik ve coşkulu performan-
sıyla Zafer Bayramı'nı daha da 
unutulmaz kılarak, Keşanlılar 
müziğin ritminde buluştu. 
Konser boyunca vatandaşlar, 
ellerinde Türk bayraklarıyla 
şarkılara eşlik ederken, birlik 
ve beraberliğin en güzel ör-
neklerini sergiledi. 

Gecenin sonunda Keşan 
Belediye Başkan Yardımcısı 
Mehmet Meriç, Gökhan Hasar 
Orkestrası'na ve sahnede yer 

alan sanatçılara teşekkür ede-
rek çiçek takdim etti. 

ERİKLİ VE YAYLA  
SAHİLLERİNDE  

ZAFER COŞKUSU 
Erikli ve Yayla sahillerinde 

ise Zafer Bayramı coşkusu, 
kortej yürüyüşleriyle yaşandı. 
Binlerce kişinin katılımıyla ger-
çekleşen kortejlerde, vatan-
daşlar ellerinde Türk bayrakla-
rıyla sahil boyunca yürüdü. 
Coşkulu kalabalık marşlar söy-
leyerek 30 Ağustos'un gururu-
nu hep birlikte yaşadı. 

Haber Merkezi 

Keşan’da Zafer coşkusu 

Yeni destekleme modelini tanıttı
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Edirne Tarım ve Orman Müdürü Atilla Bayazıt, Lalapaşa'nın 
Çallıdere köyünü ziyaret etti. 

Köy halkıyla birlikte merada incelemede bulunan Bayazıt, 
muhtardan bilgi aldı. 

Bayazıt ardından çiftçilere bitkisel üretimde yeni destekleme 
modelini tanıttı.(aa) 

GAZETESÝ

Yağmurluklar Yüceer’den 
Tekirdağlı balıkçılar Büyükşehir Belediyesi ve Süleymanpaşa Su Ürünle-

ri Kooperatifince düzenlenen kahvaltıda bir araya geldi. Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Candan Yüceer, balıkçılara yağmurluk, çizme ve eldiven dağıttı.  

Büyükşehir Belediye Başkanı Candan Yüceer, Süleymanpaşa Balıkçı 
Barınağında düzenlenen kahvaltıda balıkçılarla bir süre sohbet etti. 

Yüceer, burada yaptığı konuşmada, yeni av sezonunun balıkçılar için be-
reketli olmasını temenni etti. 

Balıkçılara desteklerinin her zaman devam edeceğini ifade eden Yüceer, 
"Denizlerin son yıllarda kirletilmeye başlaması balıkçılığı etkiliyor. Bu yüzden 
denizlerimize sahip çıkmalıyız, denizlerimize, havamıza, doğamıza sahip çık-
mamız lazım. Sizlerin de emekleri çok önemli. Büyük emeklerle tutulan ba-
lıkları sofralarımıza ulaştırıyorsunuz. Bu sene bol balıkla kıyıya döneceğiniz 
bir sezon olmasını umuyoruz. Emeklerinizin karşılığını almanız dileğiyle." di-
ye konuştu. 

Süleymanpaşa Su Ürünleri Kooperatifi Başkanı İbrahim Pehlivanoğlu da 
desteklerinden dolayı Yüceer'e teşekkür ederek, yeni sezonda balıkçıların yü-
zünün avladıkları balıklarla gülmesini diledi. 

Balıkçılara yağmurluk, çizme ve eldiven dağıtan Yüceer ve Pehlivanoğ-
lu, daha sonra balıkçılarla denize açılarak temsili olarak ağ bıraktı. (aa)
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